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Írásbeli kérdésORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ
dr. Kövér László,
az Országgyű lés elnöke részére

HELYBEN

Tisztelt Elnök Úr!

Az Alaptörvény 7 . cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgy ű lésről szóló 2012. évi
XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekr ő l szóló
46/1994. (IX 30.) OGY határozat 91 . §-ára kérdést kívánok benyújtani dr. Fazekas Sándor
miniszter úrhoz :

„Hatékony-e a parlagfű elleni harc Szabolcs-Szatmár-Bereg megyében? ”
címmel ,

amelyre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr!

Augusztusban és szeptemberben Magyarországon minden ötödik ember életét megkeseríti a
parlagfű allergia. Aki allergiás, annak nagyon nehéz átvészelni ezt a két hónapot .

A Nemzeti Élelmiszerlánc-biztonsági Hivatal közleménye szerint Szabolcs-Szatmár-Bereg az
egyik legfertőzöttebb megye.

Fentiek miatt kérdezem Miniszter urat :

• Szabolcs-Szatmár-Bereg Megyei Kormányhivatal F őldhivatala az idén hány napot
fordított parlagfű helyszíni ellenőrzésre?

• Hány esetben történt bírság kiszabása a megyében ?
• Hány esetben került sor kényszerkaszálásra a megyében ?
• Hogyan alakult a parlagfüves területek száma Szabolcs-Szatmár-Bereg megyébe n

2010 óta?
• Hogyan próbálják Szabolcs-Szatmár-Bereg megyében megoldani a mentesítést a

nem ónkormányzati tulajdonú területeken ?

Budapest, 2014. szeptember 2) 0

Üdvözlettel : "
dr. Legény Zsolt

MSZP
országgyű lési képviselő
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